
MUDr. Veronika Hromádková
Absolventka 1. lékařské fakulty Univerzity Karlovy v Praze působila jako lékařka na Chirurgickém oddělení 

ve Fakultní nemocnici Královské Vinohrady, posledních sedm let působí na Klinice plastické chirurgie ve Fakultní 

nemocnici Na Bulovce pod vedením docenta Jana Měšťáka, kde se specializuje na rekonstrukce prsů 

po nádorovém onemocnění. Pět let spolupracuje na klinice plastické chirurgie Esthé, kde se zaměřuje na operace 

prsů, očních víček, zvětšení rtů, plastiku břišní stěny, liposukci, operace intimních partií a také odstraňování kožních 

a podkožních útvarů, znamének a nádorů.

„Zdařilému zákroku předchází 
otevřený dialog s pacientem, jehož 
očekávání musí být splnitelná,“ 
říká MUDr. Veronika Hromádková.
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Statistiky říkají, že plastické operace a další 
zákroky jako výplně podstupuje stále více lidí. 
Proč tomu tak je?
Je to širším povědomím, které o tomto oboru nyní 
máme. Před desítkami let byla plastická chirurgie 
lidem známá spíše z doslechu. Její vývoj urychlil 
i zábavní průmysl a média. Lidé se touží podobat 
svým idolům nebo bojovat proti projevům stárnutí.

Shodneme se v tom, že následovat slepě takovou 
touhu příliš prospěšné není. Ať už pro náš 
psychický stav, nebo pro estetický výsledek. 
Celebrity ani běžní smrtelníci, kteří mají místo 
obličeje nepřirozeně vypadající masku, ale nejsou 
žádnou výjimkou. Proč?
Protože stále existují kliniky, které jejich přání 
vyhoví. Říkám na rovinu, že jako odborník musím 

poskytnout svým pacientům co nejvíc informací 
o zákroku, o který mají zájem. Pak vedeme otevřený 
dialog, kde vše probereme, včetně pacientových 
očekávání, která někdy nejsou splnitelná. 
Nespokojenost se svým tělem samozřejmě hraje pro 
psychiku velkou roli a pocit, že nám to sluší více, 
může přinést harmonii. Někteří lidé to ale mají 
nastavené trochu jinak a vydávají se cestou extrému.

Nárůst zájmu o plastické operace a další výkony 
estetické medicíny hlásí kliniky z celého světa. 
Čím si to vysvětlujete?
V karanténě jsme se dostali do morálního 
hlavolamu: máme pečovat o druhé, ale zároveň se 
dostáváme k tomu, že myslíme na sebe a svůj životní 
styl. Každý se uzavřel do svého já, někdo ho chce 
vylepšit ve všech směrech. 


